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Szanowny Panie Ministrze,

W nawiązaniu do odpowiedzi udzielonej na moją interpelację poselską nr 22464 w 

sprawie dodatku stołecznego dla funkcjonariuszy Straży Granicznej, chciałabym zwrócić się 

do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o ponowne przeanalizowanie przedstawionego przeze mnie 

problemu w kontekście ważnej roli, którą pełnią funkcjonariusze Nadwiślańskiego Oddziału 

Straży Granicznej oraz problemów związanych z naborem na wolne stanowiska w Oddziale.

Z ogólnych informacji, które zostały mi przekazane, niedobór funkcjonariuszy 

spowodowany brakiem kandydatów do służby, ale również przechodzenie funkcjonariuszy 

Służby Granicznej do innych służb, spowodowane jest głownie mniejszym uposażeniem 

funkcjonariuszy Straży Granicznej w porównaniu do innych formacji. Wskazana przez Pana 

Ministra kwota wzrostu wydatków na uposażenie funkcjonariuszy w wysokości 7 min zł, 

wydaje mi się wartą do zainwestowania w poprawę funkcjonowania Nadwiślańskiego Oddziału 

Straży Granicznej. W obecnej sytuacji zwiększonego niebezpieczeństwa terrorystycznego, ale 

również rosnącego międzynarodowego ruchu pasażerów kwota 7 min zł, nie powinna być 

przeszkodą dla realizacji jednego z najważniejszych zadań państwa -  zapewnienia 

bezpieczeństwa.

W związku z tym, zwracam się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o rozważenie 

wprowadzenia dodatku stołecznego dla funkcjonariuszy Nadwiślańskiego Oddziału Straży 

Granicznej.
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